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A je to venku - posledni střipek do mozajky zločinu na
Majdanu se našel

vetvicka.blog.idnes.cz/blog.aspx

1. 11. 2019 11:11:11

Bylo jasne, že to je otazka času. Bo nejenom u nas se všecko rozkeca.

Všude na světě to je stejne. A vždycky za tym stoji prachy anebo

strach o život.

Stejne to bylo aji u střelcu z Majdanu, dokonce tady byly splněne obě

dvě přičiny - synci byli nasrani, bo nedostali pořadně zaplacene za

špinavu robotu. A když začali mnozi kolegove střelci - a tedy

nebezpečni svědci - mizet, nebylo už na co čekat. Bo lepši žit jako

korunni svědek kajsik v cizině, než nežit vubec, že...

Bo sem chvilu před valku byl v Syrii a shodu okolnosti při začatku

Majdanu v Kyjevě a měl možnost mluvit s mistnima lidma, mohl sem

se dovolit odlišny uhel pohledu, než měla tehdejši (a přetrvavajici)

propaganda českych televizi a dalšich podvratnych medyjalnich

spolku. Bo když kdosik v jedne totalitně socialistycke zemi, v kere byl

policajt na každem rohu, začne střilat ze střech na policajty aji

demonstranty, coš tu něgra. A když se totež opakuje v uplně jine

kulturni oblasti, pak si možete byt jisti, že to neni nahoda.

Podrobně sem to popsal po navratu z Kyjeva na koncu roku 13

"Brusel ani neumi zrobit statni převrat" a počatku 14 "Kdo chysta

občansku valku" a "Syrsky scenař pokračuje". Tady o tom mluvila

jedna z tehdejšich poslankyň. Valka se naštěsti nerozšiřila na celu

Ukrajinu, ropovody ani plynovody nebyly zničene a v zemi nesu
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modre přilby. Na druhe straně valka dodnes neskončila, ekonomicky

se Ukrajina dodnes nevzpamatovala a je zadluženou zemi a deset

milionu Ukrajincu opustilo zem a robi v Rusku nebo v EuroSajuzu.

No a fčil je chybějici kus mozajky tady - už je potvrzene, kdo střilal.

Budu citovat Terezu Spencerovou:

"...v lednu 2014 dorazily do Kyjeva čtyři desetičlenné skupiny

gruzínských ozbrojenců, kteří doma plnili „politické zakázky

Saakašviliho režimu“ při potlačování demonstrací nebo únosech a

„mizení“ nepohodlných podnikatelů... na letištích v Tbilisi i Kyjevě

prošli i se zbraněmi bez kontrol a s falešnými doklady, což zařídili šéf

ukrajinského postmajdanského parlamentu Parubij, poslanec

Jaceňukovy Lidové fronty Pašinský a americký vojenský instruktor

Brian... Pašinský s dalším poslancem Parasjukem poté 20. ledna

2014 stříleli do demonstrantů na Majdanu z balkónu konzervatoře,

Pašinský velel, kdy střílet a kdy opustit palebné pozice... v hotelu

Ukrajina palbu řídili Parubij a Saakašviliho poradce Mamulašvili...

aneb advokát tří gruzínských snajprů popisuje, co jeho mandanti

vypověděli před běloruskou prokuraturou, protože ta ukrajinská o

jejich výpovědi nemá zájem... chtějí mluvit, protože si myslí, že si tak

uchrání život, neboť prý mnozí jejich „krajané, kteří se účastnili

zločinů na Majdanu v roce 2014, začali mizet a umírat za podivných

okolností.“

Otazka zni - zajima to ještě někoho? Celou verzi udalosti si možete

přečitat tady.

A položi si kdosik otazku kdo to všecko vyvolal a financoval?

https://www.e15.cz/zahranicni/od-majdanu-a-padu-janukovyce-

uplynuly-tri-roky-usa-podporovaly-aktivisty-miliony-dolaru-

1329261

Ladislav Větvička, hlasatel Mlade Fronty Fčil

Autor: Ladislav Větvička | pátek 1.11.2019 11:11 | karma článku:

46.92 | přečteno: 8498x
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Zvyšte článku karmu!

Vstoupit do diskuse (75 příspěvků)

Další články blogera

Ladislav Větvička

Reportaš z vymrzle Ukrajiny - přijde pět milionu lidi?

Vypada to, že nova vlna Ukrajincu,

přemisťujicich se do středni Evropy, bude

podstatně silnějši, než ta prvni na přelomu

unora a března. Likvidace energetycke

infrastruktury pak vyvola vlnu, kera převalcuje

středni Evropu.

24.11.2022 v 11:55 | Karma článku: 46.37 |

Přečteno: 6560 | Diskuse

Ladislav Větvička

Počkame, co řekne pan prezident USA

Tuž sem si opět po čase spustil ty internety,

abysem zjistil, jestli už sametovi pohrobci

položili kytice k hrobu Ludvika Zifčaka, anebo

furt předstiraju, že majetkovy převrat zahajili

študaci a zbiti lidi z Narodni.

20.11.2022 v 15:15 | Karma článku: 47.13 |

Přečteno: 7087 |

Ladislav Větvička

Pohledy na Česku republiku zdalky

Zvenku su problemy jakesik země ve středni Evropě maličke. Koho

by tež v podkavkazskych vinicach zajimalo, že egzistuje jakasik

kotlina, kaj lidi dobrovolně plati za ten samy benzin dvarazy vic jak

sused,

javascript:;
https://vetvicka.blog.idnes.cz/diskuse.aspx?iddiskuse=A191101_733877_blogidnes
http://vetvicka.blog.idnes.cz/
http://vetvicka.blog.idnes.cz/
http://vetvicka.blog.idnes.cz/blog.aspx?c=794639
http://vetvicka.blog.idnes.cz/diskuse.aspx?iddiskuse=A221124_794639_blogidnes
http://vetvicka.blog.idnes.cz/
http://vetvicka.blog.idnes.cz/blog.aspx?c=794459
http://vetvicka.blog.idnes.cz/
http://vetvicka.blog.idnes.cz/blog.aspx?c=793528


4/7

26.10.2022 v 14:14 | Karma článku: 45.86 |

Přečteno: 6127 |

Ladislav Větvička

Vino pro Pražaky

Co se tyka vina, su mista, kera su

kontaminovana přeplacenyma pražskyma

uřednikama. Palava, Mikulov, Znojmo... Tito

uřednici, zblbnuti propagandou mistnich

vinařu, vykupi všechna vina, kera jim su

označena jako sucha.

24.10.2022 v 17:17 | Karma článku: 45.46 |

Přečteno: 6462 |

Další články z rubriky Politika

Tobiáš Zdechovský

Proč nejsou lidé schopni vzájemně debatovat?

Názory na politická témata naši společnost

odjakživa rozdělovaly a posunovaly nás. Co

nás, ale zpomaluje a brzdí náš rozvoj je naše

lenost vyhledat si argumenty.

27.11.2022 v 15:38 | Karma článku: 10.45 |

Přečteno: 290 | Diskuse

Jiří Nápravník

Ekolog nebo ohleduplný hospodář

http://vetvicka.blog.idnes.cz/
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Požár v Českém Švýcarsku je dávno uhašen.

Kůrovcová kalamita na Vysočině pomalu

slábne. Velkou chybou by bylo na tyto tragédie

zapomenout, protože obě události způsobili

lidé. Především ti lidé, kteří se mají o přírodu

starat.

26.11.2022 v 18:42 | Karma článku: 0.00 |

Přečteno: 37 | Diskuse

František Kašpárek

V mlze

Tank paní ministryně a pytel pana ministra. Za

pravdu všemi prostředky a kdo nás učí

kritickému myšlení. Podivný rej na oslavách

33. výročí Sametové revoluce.

26.11.2022 v 15:41 | Karma článku: 26.56 |

Přečteno: 331 | Diskuse

Tomáš Břicháček

Tento týden v EU (44)

EU není nadšena z výsledků klimatické

konference v Šarm aš-Šajchu. Komise navrhla

mechanismus pro regulaci cen plynu.

Europoslanec Legutko pronesl kritický projev

na adresu Evropského parlamentu. Nový

evropský Bauhaus jde do lesů.

25.11.2022 v 20:00 | Karma článku: 12.37 |

Přečteno: 162 | Diskuse

Martin Němec

Žili jsme si fasádně dobře, ale na vnitřní dluh (EET byl signál)
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Dnes se s velkou pompou oslavuje zrušení

EET. Je to slaměný panák, který má odvést

pozornost od skutečných problémů. Problémů,

které vláda neřeší a ani řešit neumí.

25.11.2022 v 17:29 | Karma článku: 35.33 |

Přečteno: 1193 |

Ladislav Větvička

vetvicka.blog.idnes.cz (rss) 

VIP

Počet článků 1231 Celková karma 45.87 Průměrná čtenost 10321

Mail: ladislav.vetvicka@centrum.cz

Osobni web s knižkama: www.ladikvetvicka.cz 

Kniha 15 roku blogařem 

Ladislav Větvička, porubsky baraba, blogař, cestař, fotograf,

spisovatel. Chvilu na Moravě, chvilu na Slezske, chvilu na Cejloně,

Hispaňole nebo v Karabachu, prostě tam, kaj je mu fajně. 

Motto: Nevěřte politykum, nevěřte dochtorum, nevěřte novinařum,

nevěřte blogařum a hlavně nevěřte mně. Věřte sobě. Mate vlastni

hlavu... 
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Knihy Ladislava Větvičky (možete objednat na webu autora nebo na

E-šopě "Knihu chraň!": Ostravaci sobě, Mamulovy děti, Tajemstvi

bohatych Ostravaku, Osudove setkani 1913, Některe baby su všecky

stejne, Šifry Ladika Větvičky (I, II & III), Helmut, Okolo Rakusko-

Uherska, Kronika koronopodfucku I. & II., Zrnko písku
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